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1. Főtitkári beszámoló ea.: Holczhauser    

András  

2. Pénzügyi beszámoló ea.: Holczhauser    

András 

3. A Felügyelő bizottság tájékoztatója a folyamatban lévő, rendes 
évi vizsgálatról 

ea.: dr. Takács 

István 

4. Versenysport bizottság SzMSz 
Határozati javaslat: 
Az MVSz elnöksége jóváhagyja a Versenysport bizottság 
SzMSz-ét. 
 

ea.: Rutai István 

5. Beszámoló a Versenyrendezés fejlesztésre létrehozott bizottság 
munkájáról 
 

ea.: Brencsán 

Ábel 

6. Egységes elektronikus tagnyilvántartó és versenyrendszer 
Határozati javaslat: 
Az MVSz elnöksége szükségesnek tartja egy egységes 
elektronikus tagnyilvántartó és versenyrendszer elkészítését, 
mely illeszkedik a 96/2013 (12.03) sz. határozatban 
megfogalmazottakkal. A teljes rendszer kompatibilitásának és 
tervezhetőségének érdekében, fejlesztőjének kiválasztására az 
MVSz pályázatot hirdet az elkészült követelményspecifikáció 
szerint. Az MVSz-t a pályázókkal szemben semmiféle 
kötelezettség nem terheli. 
A pályázat meghirdetésével megbízza a főtitkárt. A pályázat 
leadási határideje: 2014. március 06. 

ea.: Brencsán 

Ábel 

7. Regelspiel oktatóprogram fordítása magyar nyelvre  
Határozati javaslat: 
Az MVSz 4/2014 (01.07.) sz. határozata szerinti projekt 
költségvetését az elnökség elfogadja és felkéri Böröcz Bencét, 
hogy a Regelspiel webes oktatóprogram magyar nyelvre történő 
fordítását és annak publikálását készítse el. Az ehhez szükséges 
megállapodást a főtitkár terjessze elnök úr elé aláírásra. 
Felelős: Holczhauser András 
Határidő: 2014. március 31. 
 

ea.: Brencsán 

Ábel, Böröcz 

Bence 

8. Sportorvosi érvényességének ellenőrzési folyamatának 
átalakítása  
Határozati javaslat: 
Az MVSz elnöksége elfogadja az előterjesztésben részletezet 

sportorvosi engedélyek versenyengedéllyel együtt leadandó 

nyilatkozat alapján történő nyilvántartását és ellenőrzési 

rendszerét.  

Az MVSz elnöksége felkéri a Jogi bizottságot, a Főtitkárt és a 

Versenyrendező bizottságot a javasolt eljárás kialakítására, a 

meghatározott feladatok végrehajtására. 

 

ea.: Sükösd 

Balázs 
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Határidő: lásd a feladatok mellett 

Végrehajtásért felelős: Holczhauser András főtitkár  

9. Kékszalag Szabályalkotó és elbíráló bizottság megalakítása 
Határozati javaslat: 
Az MVSz elnöksége megvitatta és elfogadta a Kékszalag 

Szabályalkotó és elbíráló bizottság életre hívását. 

A KSZB tagjainak felkéri Gosztonyi Andrást (1973), Gömöry Pált 

(1989), dr. Balogh Györgyöt (1991), Tuss Miklóst (1993-95), 

Munka Lászlót (1997) és Detre Szabolcsot (1999) Kékszalag 

győztes vitorlázókat. 

Tagok: 

Alapító tag az lehet, aki Kékszalagot nyert, több mint 5 évvel az 

alapítás előtt. 

A tagok száma hat fő. 

Tagot kizárni, leváltani nem lehet.  

Ha megüresedik egy hely, a tagok választanak új tisztviselőt 

maguk közé. 

Jogosítványok: 

A KSZB dönt a Kékszalagok szabályainak változásáról azzal, 

hogy megalakulásuk után 4 évvel (2018-ban) lehet először 

bevezetni az általuk hozott változásokat.  

Ha vitás kérdés van a Kékszalag kiírásával, díjazásával az 

érvényes szabályozás értelmezésével, arról a KSZB dönt, a 

megalakulásától fogva. 

A KSZB köteles a hozzá benyújtott kérdésekre 90 napon belül 

válaszolni. 

A KSZB döntései érvényesek és megfellebbezhetetlenek. 

A Kékszalag kiírását az MVSz titkárságnak a versenyt megelőző 

év szeptember 30-ig el kell juttatnia a KSZB részére, aki azt 

december 31-ig megvitatja, pontosítja és elfogadja. Ezt követően 

a kiíráson a verseny évében változtatni nem lehet. 

 

ea.: Litkey Farkas 

10. A Kékszalag bizottság beszámolója 

Határozati javaslat: 
Az MVSz elnöksége a 46. Kékszalag versenykiírást elfogadja. 

ea.: Holczhauser 

András 

11. Berecz Zsombor szerződésmódosítás ea.: Holczhauser 



4 

Határozati javaslat: 
Az MVSz elnöksége jóváhagyja, hogy Berecz Zsombor 
Együttműködési Keretmegállapodásában és Támogatói 
szerződésében – szerződésmódosítással – régi klubja a Team 
Proximo helyébe új egyesülete az MVM SE lépjen. 

András 

12. Ugron Gábor emléktábla avatás 
Határozati javaslat: 
A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége támogatja a 
balatonfüredi közforgalmú móló melletti Rózsakertben a 2014. 
évi Vitorlabontó ünnepség keretében a Halász és Révész 
szoborhoz vezető út melletti emléktábla soron elhelyezendő 
közadakozásból létrehozott dr. Ugron Gábor emléktábla 
megvalósítását. 

ea.: Böröcz István 

13. Egyebek 
Beszámoló az MVSz hosszú távú stratégia kialakításának 
jelenlegi állásáról 

 

 

 

Kollár Lajos elnök köszönti a jelenlévőket, és megállapítja, hogy az elnökségi ülés 
határozatképes. Felteszi a kérdést, hogy az előre meghirdetett napirendi pontokhoz képest 
kíván-e valaki újabbat napirendre venni. 

Az elnökség a napirendi pontokat egyhangúlag elfogadta. 

 
1. napirendi pont: Főtitkári beszámoló 
 
Holczhauser András főtitkár beszámolója 
EMMI  

Támogatás megérkezett 

A sportági felzárkóztató keretből a 2013-as évre az MVSz 10MFt támogatásban részesül. 
Február első napjaiban ebből 9,2MFt összeg befolyt az MVSz számlájára. 
MOB 

Növekvő támogatási összegek 

Sportolóink sikereinek köszönhetően közel 50%-kal több forrást – 30,6MFt-ot – biztosít a MOB 

az MVSz-nek a 2014-es évben. Az ifjúsági olimpiára kijutott versenyzőink felkészülését célzott 

támogatással segítik. 

 

Vitorlázás újság 

Ígéretek 
 
A Vitorlázás újság kiadása továbbra is szünetel.  
Az EventArt Kft-vel január folyamán többször tárgyaltunk. Előkészítettük a szerződés 
módosítását, aláírásra azonban nem került sor. 
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Mai napon ismételten ígéretet kaptam arra, hogy az együttműködést fontosnak tartják, és 
hamarosan teljesítik szerződéses kötelezettségüket és rendezik az MVSz-szel szemben fennálló 
tartozásukat. 
Az ügyet átadtam a Jogi bizottságnak.   
 
 
BAHART 
 
Együttműködés 
 
Január 7-én Dr. Kollár Lajos, Dr. Bodnár Imre és Holczhauser András Dr. Halmos Gábor 
vezérigazgatóval megkezdte a tárgyalásokat az MVSz-BAHART stratégiai együttműködési 
szerződés módosításáról. 
 
 
Melges EB 
 
MVSz támogatás 
 
Melges24 EB sikeres lebonyolítása érdekében az MVSz együttműködési szerződést kötött az 
MKB VK-val. 
A MVSz adminisztrációs feladatok ellátásával, versenyrendezéshez szükséges rádiók és 2 db 
motoros biztosításával segíti a verseny szervezőjét.   
 
KIM 
 
2013. évi sikerek és Bejárható Magyarország Program 
 
Dr. Kollár Lajost, Böröcz Istvánt és Holczhauser Andrást fogadta Balatoni Monika államtitkár 
asszony. 
Az MVSz, ill. BYC képviselői beszámoltak a 2013-as év sikereiről és tájékozódtak a Bejárható 
Magyarország Programba való bekapcsolódás lehetőségeiről. 
 
ISAF 
 
Edzőképzés 
 
A Versenysport bizottság magyar szakember képzés fejlesztésére irányuló törekvéseinek 
segítése érdekében meghívtuk Dan Jaspert az ISAF Training and Development Manager-ét, 
hogy ossza meg tapasztalatait és segítse munkánkat az edzőképzés területén. A nemzetközi 
szinten elismert szakember várhatóan áprilisban látogat hazánkba. 
 
MVSz-VMSz  
 
Szerződés előkészítés 
 
Az MVSz-VMSz stratégiai együttműködési szerződést a Jogi bizottság készíti elő és várhatóan a 
jövő héten aláírásra kerül a dokumentum. 
 

2. napirendi pont: Pénzügyi beszámoló 
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Holczhauser András főtitkár tájékoztatója a hónap folyamán befolyt összegekről, a szállítói 
tartozások csökkentéséről, a Strabag Zrt.-vel megkötött szerződésről, illetve a várható 
összegekről. A rendelkezésre álló keretből a kifizetések során prioritást élveznek a sportszakmai 
tartozások. 
 
Az elnökség az 1. és 2. napirendi pontban elhangzott beszámolókat egyhangúlag elfogadta. 
 
3. napirendi pont: A Felügyelő bizottság tájékoztatója a folyamatban lévő, rendes évi 

vizsgálatról 
 
Dr. Takács István hivatkozva az írásban benyújtott tájékoztatóra elmondja, hogy a bizottság 
szerint a Magyar Vitorlás Szövetség működése nem szabályos, nem a költségvetés szerint 
működik.  
Brencsán Ábel: A májusi közgyűlésen a tagság szerződésekkel alátámasztott, vagy ígéreteken 
alapuló költségvetést fogadott el? A tagságot nem tájékoztatták pontosan a költségvetés 
megszavazása előtt. 
Dr. Takács István válaszában rámutat arra, hogy talán nem volt túl szerencsés, hogy a 
Közgyűlés először elfogadta a 2013. évi költségvetést, majd ezután következett a tisztújítás. De 
a Szövetségnek vagy a Közgyűlés által elfogadott költségvetés szerint kellett volna működnie, 
vagy módosítani kellett volna. Erre a Felügyelő bizottság már többször felhívta a figyelmet. 
Dr. Kollár Lajos megjegyzi, hogy mind a bevételi, mind a kiadási oldalon jelentek meg valótlan 
számok. 
Dr. Takács István szerint a problémát rendkívüli közgyűlés összehívásával, illetve módosított 
költségvetés elfogadásával lehetne orvosolni. 
Dr. Bodnár Imre: Meg kell vizsgálni, hogy valós vagy valótlan adatokon alapuló terv volt, ezért 
komplett vizsgálatra van szükség, hiszen magyarázatot kell adni a tagságnak, hogy miért került 
sor a módosításra. 
Dr. Takács István: A Felügyelő bizottság nem azt kifogásolja, hogy a rendelkezésre álló pénzt 
hogyan és mire használta fel az elnökség, és a rendelkezésre álló pénzt megpróbálta 
racionalizálni és jól elkölteni, hanem azt, hogy a számok 40%-kal eltérnek az elfogadott 
költségvetéstől. A bizottság azt várja, hogy készüljön a – tények alapján – egy terv, amely 
megfelel a valóságnak és annak elfogadásáról a Közgyűlés döntsön. 
Dr. Bodnár Imre: Készüljön ennek jegyében a 2013. évre vonatkozó pénzügyi beszámoló, ez 
kerüljön a közgyűlés elé. 
Kérdés az, hogy módosított költségvetést kell a közgyűlés elé terjeszteni vagy pénzügyi 
beszámolót. 
Váradi Imre felhívja az elnökségi tagok figyelmét arra, hogy a Felügyelő bizottság jelentése egy 
dokumentum, nem lehet figyelmen kívül hagyni. 
Wossala György egyet ért az előtte szólóval, és azt javasolja, hogy az elnökség hívjon össze 
rendkívüli közgyűlést a rendes évi közgyűlés előtt. 
Tusnai Gabi pénzügyi beszámoló készítését javasolja, amiben az elnökség magyarázatot adhat 
az eltérésekre. 
Böröcz István felhívja a figyelmet arra, hogy a rendkívüli közgyűlésen történtekre az FB nem tud 
olyan gyorsan reagálni, hogy az állásfoglalása a rendes közgyűlés elé kerülhessen. 
Dr. Bodnár Imre: A rendkívüli közgyűlésen ki kell mondani azt, hogy valótlan számok voltak 
abban a tervezetben, amelyet az előző elnökség terjesztett a közgyűlés elé. 
Siklósi Máté javasolja, hogy az elnökség vegye figyelembe az Alapszabályban foglaltakat. 
Dr. Takács István elmondja, hogy mint az FB elnöke csak azt javasolhatja az elnökségnek, hogy 
a probléma megoldása rendkívüli közgyűlés összehívása, és a módosított költségvetés 
elfogadása. 
 
 
. 
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16/2014 (02.13.) sz. határozat 
Az MVSz elnöksége megtárgyalta a Felügyelő bizottság tájékoztatójában foglaltakat az FB 
rendes évi vizsgálatáról, majd úgy döntött, hogy soron kívül elkészíti a tavalyi évre vonatkozó 
pénzügyi beszámolót – ezt elküldi a Felügyelő bizottságnak véleményezésre –, és az FB 
kérésének megfelelően a rendes éves közgyűlés előtt rendkívüli közgyűlést hív össze, melynek 
célja, a 2013. évi módosított költségvetés elfogadása. 
 
 

Név 
16/2014 (02.13) sz. 
határozat 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos x   

    

Böröcz István  x  

Brencsán Ábel x   

Damokos László x   

Litkey Farkas - - - 

Papp István - - - 

Rutai István - - - 

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre x   

Wossala György x   

Zentai István   x 

 
 

4. napirendi pont: Versenysport bizottság SzMSz 
 
Mivel az elmúlt időszakban nem érkezett módosító javaslat, az SzMSz változatlan formában 
került az elnökség elé. 
 
17/2014 (02.13) sz. határozat 
Az MVSz elnöksége jóváhagyja a Versenysport bizottság SzMSz-ét. 
 

Név 
17/2014 (02.13) sz. 
határozat 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos x   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László x   

Litkey Farkas - - - 

Papp István - - - 

Rutai István - - - 

Siklósi Máté x   
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Sükösd Balázs x   

Váradi Imre x   

Wossala György   x 

Zentai István x   

 
 
5. napirendi pont: Beszámoló a Versenyrendezés fejlesztésére létrehozott bizottság 

munkájáról 
 
Brencsán Ábel beszámolója: 
A bizottság a következő tagokkal áll fel: Hantó István, Tusnai Tamásné, Böröcz Bence, Fluck 
Réka, Jamrik Péter, Kőváry István, zentai István és Brencsán Ábel. 

A bizottság deklarált célja, hogy a tagnyilvántartást korszerűbb eszközzel váltsa ki. Ezen kívül a 
következő változtatásokra merült fel igény: eredményszámítás, webes versenynaptár, bírói-
versenyrendezői modul, ranglista-számítás, minősítés számítás. 

A fejlesztés komolyabb befektetést igényelne, a megtérülési idő kb. két év. 

Rádiós kommunikáció: VHF rádióhasználat népszerűsítése 

MVSz versenyek honlapja: az összes fontos dokumentum felkerülne, köztük pl. a verseny 
hirdetőtábláján közzé tett dokumentumok is. 

Webes versenynaptár létrehozása 

Versenyrendezéshez szükséges technikai eszközpark: széles sávú internet, laptopok, 
szoftverek egységesítése, mobilinternet, diktafon, kamera 

Versenybírói és rendezői modul: adminisztráció 

Wossala György javasolja, hogy pályázati úton kellene a hardverekhez hozzájutni. 

A beszámolót az elnökség egyhangúlag elfogadta. 

 
6. napirendi pont: Egységes elektronikus tagnyilvántartó és versenyrendszer 
 
Brencsán Ábel beszámolója: 

Az egységes elektronikus tagnyilvántartó és versenyrendszer célja, hogy a jelenleg elsősorban 
papíralapon történő, nem kellően pontos, drága és lassú nyilvántartást és egyeztetést 
hatékonyabb elektronikus rendszer váltsa fel. Az előírásoknak megfelelően, a lehető 
legegyszerűbben és rugalmasan szervezzük, vezessük a versenyzői és tagszervezeti és egyéb 
tagsági profilokat. A rendszer használatával mind az adatszolgáltatók (tagszervezetek, 
versenyzők), mind pedig az adatlekérdezők számára lényegesen csökken a nyilvántartással 
kapcsolatos feladatok idő- és munkaigénye. Az átállás természetesen átmenetileg 
többletmunkával jár.  

A teljes rendszer az MVSz önállóságát, hatékonyságát erősíti, valamint előzetes becslések 
szerint már a bevezetés második évében anyagilag megtérülhet. A „szolgáltató MVSz” imaegét 
erősíti, jól kommunikálható és a tagság felé sok hasznos szolgáltatást biztosít.  
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Amennyiben igény, hogy a tagnyilvántartás előbb készüljön el mint a teljes rendszer, alapvető 
feltétel, hogy az továbbfejleszthető legyen az igényeknek megfelelően. Javasolt a fejlesztő 
vállalkozás kiválasztásához a komplex rendszerre pályázatot hirdetni. A pályázat nem kötelezné 
az elnökséget a pályázókkal szemben, ellenben pontos információt szerezhet a rendszer 
megvalósíthatóságáról. 

A fejlesztés első ütemben a digitális tagnyilvántartásra korlátozódna, ami 2014. májustól 
használatba vehető. Második ütemben, a teljes rendszer 2014. szeptembertől kerülne 
bevezetésre, tesztelésre és 2015. évtől már „élesben” működhet. Rendelkezésre álló források 
hiányában, a versenybíró és rendező modulok, később egy harmadik fázisban is 
megvalósíthatóak. 

Sükösd Balázs megjegyzi, hogy a meglévő VIHAR rendszer alkalmas arra, hogy – amennyiben 
az adatok a rendszerben rendelkezésre állnak – a riportálási igényeket kielégítse. Ebben 
Sükösd Balázs segítséget tud nyújtani a titkárságnak. Szerinte nem kellene egy teljesen új 
rendszert erre kiépíteni. 
 
Határozati javaslat: 
Az MVSz elnöksége szükségesnek tartja egy egységes elektronikus tagnyilvántartó és 
versenyrendszer elkészítését, mely illeszkedik a 96/2013 (12.03) sz. határozatban 
megfogalmazottakkal. A teljes rendszer kompatibilitásának és tervezhetőségének érdekében, 
fejlesztőjének kiválasztására az MVSz pályázatot hirdet az elkészült követelményspecifikáció 
szerint. Az MVSz-t a pályázókkal szemben semmiféle kötelezettség nem terheli. 
A pályázat meghirdetésével megbízza a főtitkárt.  
A pályázat leadási határideje: 2014. március 06. 
 

Név 
18/2014 (02.13) sz. 
határozat 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos x   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László x   

Litkey Farkas - - - 

Papp István - - - 

Rutai István - - - 

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre x   

Wossala György x   

Zentai István x   

 

7. napirendi pont: Regelspiel oktatóprogram fordítása magyar nyelvre 

A projekt költségvetése: 

A feladatot négyfős csapatban tervezik elvégezni, amelynek tagjai: Beliczay Márton, Földesi 
Gergely, Gömöry Ágnes és Böröcz Bence. A közreműködők valamennyien részt vettek a 2013-
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2016. évekre érvényes szabálykönyv magyar nyelvre fordításában, ez jelenti a garanciát a 
koherens szöveghasználatra.  

A főtitkár megállapodott a négy fős csoporttal összesen nettó 300.000.- Ft tiszteletdíjban, azzal 

a feltétellel, hogy ez elnökségi jóváhagyást igényel. Ezen felül további költségek nem várhatóak, 

mivel a publikálást és hozzáférhetőséget a szerző térítésmentesen vállalta.  

Bence felvette a kapcsolatot a szerzővel, aki készségesen rendelkezésére bocsátotta (és még 
folyamatosan küldi, ahogy elérhetők a teljesen aktuális verziók) a szükséges anyagokat. A 
csapat felállt, munkájukat megtervezték, elnökségi jóváhagyásra várnak. 
 
 
Határozati javaslat: 
Az MVSz 4/2014 (01.07.) sz. határozata szerinti projekt költségvetését az elnökség elfogadja és 
felkéri Böröcz Bencét, hogy a Regelspiel webes oktatóprogram magyar nyelvre történő 
fordítását és annak publikálását készítse el. Az ehhez szükséges megállapodást a főtitkár 
terjessze elnök úr elé aláírásra. 
 
Felelős: Holczhauser András 
Határidő: 2014. március 31. 
 

Név 
19/2014 (02.13) sz. 
határozat 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos x   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László x   

Litkey Farkas - - - 

Papp István - - - 

Rutai István - - - 

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre x   

Wossala György x   

Zentai István x   

 
 
 
8. napirendi pont: Sportorvosi érvényességének ellenőrzési folyamatának átalakítása 
 
Sükösd Balázs: Cél az, hogy olyan eljárási rendet alakítsunk ki, amely megkönnyíti tagjaink 
nevezését a versenyeken, egyszerűbbé teszi a titkárság munkáját és megfelel a 
jogszabályoknak is. 
Javasolt eljárás: 
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▪ A sportorvosi vizsgálat meglétéről és érvényességi határidejéről versenyző 

nyilatkozzon a versenyengedély lapon 

▪ A megadott információk az MVSz rendszerében (VIHAR) rögzítésre kerülnek 

▪ A VIHAR a határidő előtt 15 nappal küldjön e-mailes figyelmeztető értesítést a 

versenyzőknek  

▪ Engedély nélküli versenyzőt a VIHAR ne engedjen nevezni 

▪ 18 éven aluli versenyzők számára továbbra is kötelező a sportorvosi igazolás 

leadása az MVSz Titkárságán 

▪ A MVSz időszakosan és/vagy szúrópróba szerűen az OSEI-nél kezdeményezi a 

leadott nyilatkozatok ellenőrzését  

Dr. Gógl Álmos, válogatott keretorvos az előterjesztéssel kapcsolatban a következőket 
fogalmazta meg: „amennyiben a versenyengedély meglétét a VIHAR rendszerbe történő 
bejegyzéskor nem kellő alapossággal ellenőrzi, illetve elfogadja a versenyző szóbeli vagy 
írásbeli nyilatkozatát a versenyengedély meglétéről az véleményem szerint egy esetleges jogi 
eljárás során nem tekinthető a körülményekhez képest elvárható körültekintő eljárásnak. Ebben 
az esetben pedig az MVSz, illetve az ügyben eljáró személy felelőssé tehető egy esetleges 
sérülés baleset előfordulása esetén. Véleményem szerint ilyen eljárás esetén felesleges 
kockázatot vállal a Szövetség. Sportorvosként aggályosnak látom ezt a megoldást, mivel fennáll 
az esélye a vizsgálat esetleges elmaradásának.” 
Brencsán Ábel hozzáteszi, hogy – jogászok véleményét kikérve – a Sporttörvény szerint a 
szövetségeknek ellenőrzési kötelezettségük van, azaz a nyilatkozat kérése nem elegendő. 
Szerinte a sportorvosi engedélyt – és más előírt dokumentumokat –, a versenyző feltöltheti a 
rendszerbe, erről az MVSz titkárság dolgozója e-mailt kap, majd a rendszerben a versenyző 
profiljánál jóváhagyja, azaz aktiválja a versenyengedélyt. 
 
Dr. Kollár Lajos elnök úr javaslatára a napirendi pontról nem határoznak, felkéri a Jogi 
bizottságot, hogy írásban foglaljon állást. 
 
 
9. napirendi pont: Kékszalag szabályalkotó és elbíráló bizottság megalakítása 
 
Litkey Farkas távollétében Holczhauser András főtitkár terjeszti a javaslatot az elnökség elé. 
Siklósi Máté szerint az Alapszabály nem teszi lehetővé olyan bizottság létrehozását, amely az 
elnökség helyett dönt Kékszalaggal kapcsolatos kérdésekben. Szerinte legfeljebb tanácsadó 
testület létrehozására van az elnökségnek lehetősége. Ezt támogatná. 
Tusnai Gabi szerint a versenykiírásnak vannak kötelező elemei, amelyben nem dönthetnének, 
és nem is elvárható, hogy kövessék a legújabb ISAF előírásokat. 
Az elnökség megtárgyalta a kérdést és azt javasolja, hogy a Kékszalag ad hoc bizottság vonja 
be a munkába az előterjesztésben javasolt urakat. 
 
Wossala György távozott. 
 
10. napirendi pont: A Kékszalag bizottság beszámolója 
 
Holczhauser András: Elkészült a Kékszalag kiírása. Amennyiben az elnökség megszavazza, 
elkészülhet az angol nyelvű változat is, amelyet elnök úr eljuttat külföldi szövetségekhez, 
klubokhoz, egységekhez 
A parti rendezvényeket – a tavalyihoz hasonlóan – Balatonfüred város koordinálja. 
A New Wave Solutions Kft képviseletében Madácsy László egy rövid prezentáció keretében 
ismerteti az elnökséggel, hogyan bonyolítaná le a Kékszalag Fesztivált megbízásuk esetén. Az 
MVSz költségvetését ez nem befolyásolná. 
Holczhauser András bemutatja Vásárhelyi Istvánt a V.I. Polysystem Kft. képviseletében, és 
tájékoztatja az elnökséget arról, hogy létrejött egy szerződés a Kft. és az MVSz között a 2014-es 
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évad öt versenyének közvetítésére, a Kékszalagon LED fal biztosítására, illetve a Kékszalag 
versenyzői pólóinak biztosítására. 
Vásárhelyi István röviden tájékoztatja az elnökséget az elképzelésekről. 
 
Határozati javaslat: 
Az MVSz elnöksége a 46. Kékszalag versenykiírást elfogadja. 
 

Név 
19/2014 (02.13) sz. 
határozat 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos x   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László x   

Litkey Farkas - - - 

Papp István - - - 

Rutai István - - - 

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   

Váradi Imre x   

Wossala György   - 

Zentai István x   

 
 
11. napirendi pont: Berecz Zsombor szerződésmódosítás 
A kérdés megtárgyalása a következő elnökségi ülésre halasztva. 
 
12. napirendi pont: Ugron Gábor emléktábla avatás 
Határozati javaslat: 
A Magyar Vitorlás Szövetség elnöksége támogatja a balatonfüredi közforgalmú móló melletti 
Rózsakertben a 2014. évi Vitorlabontó ünnepség keretében a Halász és Révész szoborhoz 
vezető út melletti emléktábla soron elhelyezendő közadakozásból létrehozott dr. Ugron Gábor 
emléktábla megvalósítását. 
 

Név 
19/2014 (02.13) sz. 
határozat 

 igen nem tartózkodik 

Dr. Kollár Lajos x   

    

Böröcz István x   

Brencsán Ábel x   

Damokos László x   

Litkey Farkas - - - 

Papp István - - - 

Rutai István - - - 

Siklósi Máté x   

Sükösd Balázs x   
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Váradi Imre x   

Wossala György   - 

Zentai István x   

 
 
Az elnökség felkéri Tusnai Gabit, hogy a korábbi évek határozatait rendszerezze úgy, hogy 
egyértelművé váljon, melyek vannak még hatályban, illetve, melyeket írtak felül későbbi 
határozatokkal. 
Tusnai Gabi a felkérést elfogadta. 
 
Sükösd Balázs tájékoztat a hosszú távú stratégiai terv kialakításának jelenlegi állásáról. Kéri az 
elnökséget, hogy véleményezzék az elkészült anyagot. 
 
Tusnai Gabi javasolja még, hogy az elnökség kérje fel a Kékszalag irodavezetőjének Bakóczy 
Zsuzsannát, a nevezés lebonyolítására pedig Fluck Rékát. 
 
Az elnök tájékoztat arról, hogy a májusi Siófoki Szezonnyitó és Vitorlás Estély előkészületei 
folynak – Siófok város önkormányzatával közösen. 
 
 
A következő elnökségi ülés: 2014. március 4.,Magyar Sport Háza 
   
Jegyzőkönyv lezárva: 20,28 óra 
 
 
Jóváhagyta: dr. Kollár Lajos elnök 


